



ALK Life Science Solutions™

ALK Life Science Solutions™ Launches New Product Packaging for Select Sterile Empty Vials

OKLAHOMA CITY, Oklahoma -- ALK Life Science Solutions, a business unit of ALK-Abelló, Inc. (ALK), serving the North American pharmaceutical packaging-based market for glass vials, launches new product packaging for the company's sterile empty vials in sizes 2mL, 5mL, 10mL and 20mL, including clear and amber glass vials. Vials in sizes 2mL, 5mL and 20mL will now hold a new quantity per pack.

The new product packaging comes as a result of lean efficiency and quality improvements to the ALK Life Science Solutions warehouse, products and packaging. These improvements support the company's goals to streamline processes and condense storage space in the manufacturing facility and for customers. The vial packs also minimize the amount of plastic previously used in the production process.

By the second half of 2023, ALK Life Science Solutions sterile empty vials will be packed and shipped in the new packaging. This change will be gradually implemented, and by January 2024, the new packaging will be applied to all sterile empty vial orders.

"The launch of our new product packaging is an exciting step towards a more efficient and sustainable business," said Lee Beaver, Plant Manager at OKC Allergy Supplies, Inc. "We are proud to provide additional packaging features for our customers with the new packaging design."

New packaging features, specifically designed for customers, include,

- **Compact** – The pack will take up less space in customers' warehouses (measuring 14 inches long, 10 inches wide and 9 inches high), maximizing the number of vials within each unit.
- **Tamper-evident design** – Each pack will be more tamper-evident due to the label wrapping over the corner of the pack, requiring customers to tear it open to access the vials.
- **Convenient labeling** – Vial sizes will appear on the side of each pack for customers to easily reference.
- **Optional tray** – Each pack will have an option to remove the lid and side flaps creating an "open vial tray," similar to the original packaging.
- **Waste reduction** – The new packaging helps to reduce the amount of plastic previously used in the production process and will mainly be made of recyclable chipboard.

Customers are not required to take any immediate action regarding the new packaging. For more information, please contact the ALK Life Science Solutions customer service at 800-325-7354 or customerservices@alk.net. For customers located in Canada, please contact customer service at 800-663-0972 or ca-customerservice@alk.net.

About ALK Life Science Solutions

ALK Life Science Solutions produces sterile empty vials, made to ensure the integrity of what's inside. All vials are tested, sterilized, and assembled in the United States in high-standard, drug-

quality conditions. A segment of ALK, a global allergy solutions company, ALK Life Science Solutions understands the importance of product quality and that the substance inside each vial remain pure. More information can be found at www.sterilevialsolutions.com.

About ALK

ALK is a global, research-driven pharmaceutical company that focuses on the prevention, diagnosis and treatment of allergies. It markets allergy immunotherapy treatments and other products and services for people with allergy and allergy doctors. Headquartered in Hørsholm, Denmark, ALK employs around 2,600 people worldwide and is listed on Nasdaq Copenhagen. Find more information at www.alk.net.



ALK Life Science Solutions™

ALK Life Science Solutions lance un nouvel emballage de produits pour certaines fioles stériles vides

OKLAHOMA CITY (Oklahoma) -- ALK Life Science Solutions, une unité commerciale d'ALK-Abelló, Inc. (ALK), qui dessert le marché nord-américain d'emballages pharmaceutiques pour les fioles de verre, lance un nouvel emballage de produits pour les fioles stériles vides de la société en formats 2 ml, 5 ml, 10 ml et 20 ml, y compris les fioles en verre transparent et ambré. Les fioles de 2 ml, 5 ml et 20 ml contiendront désormais une nouvelle quantité par paquet.

L'emballage des nouveaux produits est le résultat d'améliorations de l'efficacité et de la qualité de l'entrepôt, des produits et des emballages d'ALK Life Science Solutions. Ces améliorations appuient les objectifs de la société de rationaliser les processus et de condenser l'espace de stockage dans l'usine de fabrication et pour les clients. Les paquets de fioles réduisent également la quantité de plastique utilisée précédemment dans le processus de production.

D'ici la deuxième moitié de 2023, les fioles stériles vides d'ALK Life Science Solutions seront emballées et expédiées dans le nouvel emballage. Ce changement sera progressivement mis en œuvre et, d'ici janvier 2024, le nouvel emballage sera utilisé pour toutes les commandes de fioles stériles vides.

« Le lancement de notre nouvel emballage de produits représente une étape stimulante vers une entreprise plus efficace et durable, » a déclaré Lee Beaver, directeur d'usine chez OKC Allergy Supplies, Inc. « Nous sommes fiers d'offrir des caractéristiques d'emballage supplémentaires à nos clients grâce à la nouvelle conception de l'emballage. »

Les caractéristiques des nouveaux emballages spécialement conçus pour les clients comprennent :

- **Format compact** – Le paquet (mesurant 14 pouces de long, 10 pouces de large et 9 pouces de haut) prendra moins d'espace dans les entrepôts des clients, ce qui permettra d'augmenter le nombre de fioles dans chaque unité.
- **Conception inviolable** – L'intégrité de chaque paquet sera renforcée grâce à la position l'étiquette sur le coin du paquet, ce qui obligera les clients à le déchirer pour accéder aux fioles.
- **Étiquetage pratique** – Les dimensions des fioles apparaîtront sur le côté de chaque paquet pour que les clients puissent facilement les consulter.
- **Plateau facultatif** – Il sera possible de retirer le couvercle et les rabats latéraux des paquets pour créer un « plateau ouvert » semblable à l'emballage d'origine.
- **Réduction des déchets** – Le nouvel emballage contribue à réduire la quantité de plastique utilisé précédemment dans le processus de production et sera principalement constitué de panneaux de particules recyclables.

Les clients ne sont pas tenus de prendre des mesures immédiates concernant le nouvel emballage. Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec le service à la clientèle d'ALK Life Science Solutions au 800 325-7354 ou à customerservice@alk.net. Pour les

clients au Canada, veuillez communiquer avec le service à la clientèle au 800 663-0972 ou à ca-customerservice@alk.net.

À propos d'ALK Life Science Solutions

ALK Life Science Solutions produit des fioles stériles vides, fabriquées pour assurer l'intégrité de ce qui se trouve à l'intérieur. Toutes les fioles sont testées, stérilisées et assemblées aux États-Unis dans des conditions de qualité médicamenteuse élevées. Segment d'ALK, une société mondiale de solutions d'allergie, ALK Life Science Solutions comprend l'importance de la qualité du produit le maintien de la pureté de la substance à l'intérieur de chaque fiole. Pour en savoir plus, visitez le site www.sterilevialsolutions.com.

À propos d'ALK

ALK est une société pharmaceutique mondiale axée sur la recherche qui se concentre sur la prévention, le diagnostic et le traitement des allergies. Elle commercialise des traitements d'immunothérapie contre les allergies ainsi que d'autres produits et services pour les personnes souffrant d'allergies et les médecins spécialistes des allergiques. Basée à Hørsholm, au Danemark, ALK emploie environ 2 600 personnes dans le monde et est cotée sur le Nasdaq de Copenhague. Pour en savoir plus, visitez www.alk.net.